
Norg, 27 maart 2024

Geacht College en de gemeenteraad van Noordenveld,

Op 21 maart jongstleden ontvingen wij uw uitnodiging voor een bijeenkomst om met

elkaar in gesprek te gaan over de mogelijke tijdelijke huisvesting van het Dr. Nassau

College in de Brinkhof. Wij, als gebruikers, huurders, de zakenkring Norg en

Belangenvereniging Norg, hebben deze bijeenkomst voorbereid en vinden het passend

om alvast een aantal punten met u te delen, zodat ook u zich adequaat kunt

voorbereiden op het gesprek van 2 april a.s..

Participatie staat bij de gemeente Noordenveld hoog in het vaandel, zoals ook

vastgelegd in uw participatienota van december 2023. Hierin wordt gesteld dat

participatie draait om de tijdige betrokkenheid van inwoners en belanghebbenden bij

hun leefomgeving. Tot op heden ervaren wij echter een gebrek aan deze betrokkenheid,

met name met betrekking tot de tijdelijke huisvesting van het Dr. Nassau College.

Inmiddels heeft wethouder Ipema namens de gemeente haar excuses aangeboden voor

het feit dat het wij niet zijn meegenomen in het proces en de communicatie

onvoldoende is geweest. Uiteraard waarderen wij deze excuses. Want als wij goed zijn

ingelicht lijkt het er op dat het College van B&W binnenkort een besluit neemt over de

wijze waarop zij het Dr. Nassau College zou willen huisvesten in en rondom De Brinkhof.

Tot onze verbazing hebben wij, ondanks de commotie in de afgelopen weken, nog steeds

geen uitgewerkte plannen gezien. Het zou in onze ogen toch niet meer dan logisch zijn

indien de plannen vooraf (normaliter vroegtijdig, maar dat valt niet te repareren) met ons

en eventueel omwonenden zouden worden besproken. In dat geval zou er sprake zijn

van participatie en belangrijker nog; dan voelen wij ons serieus genomen.

Als gebruikers en huurders blijven we graag betrokken bij het vervolgproces. Natuurlijk

omdat we ons verbonden voelen met De Brinkhof, maar ook en vooral omdat wij er van

overtuigd zijn waardevolle input te kunnen leveren. De grote maatschappelijke waarde

voor het dorp moeten we koesteren en bovendien liggen er naar onze mening legio



kansen om tot een (nog) betere invulling te komen. Wij willen van het college graag

vernemen op welke wijze zij voornemens is om ons nu wel te betrekken bij dergelijke

besluitvorming.

Ook wij hebben nagedacht over de toekomst van de Brinkhof(weide). De belangrijkste

bevindingen die we graag met u willen delen, zijn:

a) Trots op het bestaande ontmoetingscentrum in Norg: In tegenstelling tot andere

gemeenten die nog bezig zijn met het creéren van een dergelijk centrum, zijn wij

verheugd dat we al over een Ontmoetingscentrum beschikken in Norg.

b) Tevredenheid over het huidige gebouw: Ondanks de perceptie van sommige jongeren

dat het gebouw saai is, zijn wij van mening dat het gebouw vanuit architectonisch

oogpunt uniek is en eerder in aanmerking zou moeten komen voor plaatsing op de

monumentenlijst dan voor afbraak,

c) Streven naar uitbreiding van het sociale aspect: Wij zijn van mening dat het sociale

gedeelte van het multifunctionele gebouw uitgebreid en versterkt kan en moet worden,

zodat het geschikt is voor zowel jong als oud.

d) Uitbreidingswens van de bibliotheekmanager: De manager van de bibliotheek heeft

aangegeven de voorkeur te geven aan uitbreiding, met als doel om het te laten fungeren

als het centrale punt van de wijk voor lezen, voorstellingen, cursussen, educatie, kunst,

cultuur, werkplekken en ontmoetingen.

e) Geen leegstand: Er is momenteel geen sprake van leegstand in de Brinkhof. Er is juist

vraag naar extra ruimte voor bedrijven en activiteiten.

f) Behoefte aan flexibele werkplekken: Wij zijn van mening dat het aanbieden van

flexibele werkplekken de gemeenschap van Norg in staat zal stellen om nog meer

gebruik te maken van de Brinkhof.

Op welke manier denkt het college de dorpshuisfunctie van de Brinkhof te behouden en

te versterken in combinatie met de eventuele huisvesting van voortgezet onderwijs in

hetzelfde gebouw? Welke garanties geeft het college?

Feit is dat de beoogde tijdelijke huisvesting van het Dr. Nassau College in De Brinkhof tot

veel onrust, en soms zelfs boosheid, leidt. Met name bij ons, gebruikers en huurders,

maar ook bij vele inwoners van Norg. En hoewel het in theorie wellicht anders is, kunnen



we er niet omheen dat het voornemen van het College, zoals dat nu bij ons bekend is,

invloed heeft op het visietraject voor De Brinkhof en Brinkhofweide.

Het creéren van rust is voor nu dan ook het allerbelangrijkste is. Dit kan door weg te

blijven van tijdelijke maatregelen in De Brinkhof en op zoek te gaan naar andere

oplossingen voor De Hekakker en eventueel het Dr. Nassau College.

Om te voorkomen dat we in een impasse geraken, denken we graag mee over mogelijke

oplossingsrichtingen. Deze hebben we hieronder geformuleerd, met als doel om daar

volgende week nader over van gedachten te wisselen.

e Behoud van de Hekakker in het huidige gebouw tot uiterlijk de zomer van 2026: We

stellen voor om in samenwerking met deskundige bedrijven een grondig onderzoek

uit te voeren naar mogelijke oplossingen om lekkages te verminderen en ervoor te

zorgen dat de CV-installatie nog minstens een jaar zonder storingen kan

functioneren.

Zeker nu inmiddels duidelijk is dat er geen sprake is van acuut veiligheidsgevaar, lijkt

het raadzaam om een pas op de plaats te maken. Juist vanwege de ontstane ruis zou

het de gemeente sieren om mee te werken aan een second opinion, waarin alle

hiervoor genoemde aspecten aan bod komen.

¢ Noodlocatie op het terrein (speelveld) bij de school: Een ervaringsdeskundige uit

Norg heeft eerder aangegeven dat het haalbaar is om een noodlocatie te realiseren

op dit terrein, zowel wat betreft ruimte als voorzieningen. De elektriciteitsvoorziening

kan worden ontleend aan de bestaande stroomvoorziening van de Hekakker.

e Noodlocatie op de plek van "de Viuchtheuvel": Hoewel deze locatie niet optimaal is

voor een basisschool, zou deze wellicht wel geschikt zijn voor het Nassau College.

¢ Noodlocatie op de Brinkhofweide, aansluitend aan de verbouwing van de Poiesz

winkel: Wij zijn van mening dat deze locatie zowel voor de Hekakker als het Nassau

College geschikt is.

Noot: Het is belangrijk op te merken dat de gemeente herhaaldelijk heeft gewezen op de

capaciteitsbeperkingen van het stroomnetwerk om de voorgestelde alternatieven te



realiseren. Door de voorgestelde maatregelen zal het netto stroomverbruik in Norg niet

toenemen. Wij vragen ons dan ook af in hoeverre aanvullende capaciteit noodzakelijk is.

Bovendien denken we dat het plaatsen van generatoren in sommige gevallen een

haalbare optie is, iets wat al veelvuldig wordt toegepast in het westen van het land.

Als gezegd willen we u met deze brief informeren over onze visie op dit onderwerp. Wij

kijken uit naar onze ontmoeting van volgende week en hopen oprecht dat deze input de

basis vormt voor een constructief gesprek.

Hoogachtend,

Namens een goot aantal gebruikers en huurders van de Brinkhof:

De Brinkzangers

Culturele Raad Norg

Bij Prins

Historische Vereniging Norch

Voetenpraktijk Etty

Thoma assurantie- en pensioenadviseurs

Bridgeclub Klavertje Vier

Celeris Benelux

Team Research Drive BV.

Uw Hypotheek Adviseur

Bind Bibliotheken

Gastouderland Groningen

Vrouwen van NU

GoedWijs Projectmanagement

StudioBM

Biljartvereniging “Ons Genoegen 2012”

Norger courant

Haandrikman Uitvaartverzorging
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